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PROTOKÓŁ nr 17/16 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 24 maja 2016 r., w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1) Pan Janusz Ciosek 

2) Pan Zdzisław Czerniak  

3) Pan Franciszek Dydyna  

4) Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

5) Pan Jan Kępiński 

6) Pan Czesław Korpal- zastępca 

7) Pan Mieczysław Majcher 

8) Pan Piotr Radowski 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1) Pan Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2) Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta 

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 15/16 i 16/16 z poprzednich posiedzeń komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2016 rok. 

5. Sprawy różne, korespondencja. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 8 członków, 

obecnych 8). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał. Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad.  

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołów nr 15/16 i 16/16 z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

Uwag do protokołu 15/16 nie stwierdzono. 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła 

protokół nr 15/16. 

 

Uwag do protokołu 16/16 nie stwierdzono. 
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W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła 

protokół nr 16/16. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2016 rok 

(zał. nr 2). 

 

Radny Jan Kępiński zapytał w związku ze zwiększeniem subwencji oświatowej o 593 000 zł 

czy zawsze jest taki zwyczaj, że jest to uzupełniane? 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka odpowiedział, że pierwsze subwencje przychodzą do 

projektu budżetu do 25 października i to są wstępne. Później dopiero na podstawie zebranych 

danych ile jest uczniów oraz po uchwaleniu budżetu państwa jest ustalana kwota ostateczna. 

Subwencja, może być również zmniejszana. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 123/17/16 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Punkt 5 

 

Sprawy różne, korespondencja. 

 

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:      

   

Justyna Orżanowska 

                                       

                            Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


